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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr . Kovács
Árpádhoz, az Állami Számvevőszék elnökéhez „Milyen gyakran végez az Állami
Számvevőszék átfogó ellenőrzési vizsgálatot egyes kerületi önkormányzatok gazdálkodása
vonatkozásában?" címmel .

Tisztelt Elnök úr!

Budapest, 2007 . február 2 .

ÉrkeZ : 7007 FEOR 0 5.

A kérdésem az ellenőrzések gyakoriságának önkormányzatok közötti eloszlására irányulna a
következők szerint :
A fővárosi kerületi önkormányzatok évekre és kerületekre lebontva, hányszor kerültek átfogó
ellenőrzési vizsgálat alá az Állami Számvevőszék által az elmúlt tíz évben? Kérem az erről
készült statisztikát küldje meg részemre .

Dr . N Gábor Tamás
országgyűlési képviselő
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